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Summary:

The literary taste of the main themes of the term critic, through this
study (literary taste when Hazem alkortagani) turns out to us for the
taste of cognitive and intellectual reference load when Hazem,
revealed the critics and intellectual opinions towards him. Make sure
critic beyond a reasonable suspicion of faith's strict taste in the
process, he has an integrated vision, where he could connect between
taste and all phases of literary production. He highlighted the value of
creator and recipient, revealing many of the relationship between
contemporary critic issues that require effort and determination to
investigate.

Keywords:

taste, Hazem alkortagani, power, poetry, simulations, visualization,
trapping souls, weights, meanings, buildings, systems, activations,
recipient, creator, course, perception, emotional release.

Résumé :
le godt littéraire des principaux thémes de la critique du terme, par le
biais de cette étude (littéraire quand le golt Hazem alkortagani) il



s’avere qu’a pour le golit de référence cognitive et intellectuel charge
quand Hazem, a révélé les opinions critique et intellectuelle a son
égard. Faire slr que critique au-dela des soupcgons raisonnables de
godt strict de la foi dans le processus, il a une vision intégrée, ou il a
pu se connecter entre le golt et toutes les phases de la production
littéraire. Il a souligné la valeur du créateur et du receveur, revéelant
beaucoup de la relation entre les questions critiques contemporains qui
nécessitent un effort et détermination a enquéter sur.

Mots clés :

Golter, Hazem alkortagani, puissance, poésie, simulation,
visualisation, ames de piégeage, poids, significations, batiments,
systémes, activations, destinataire, créateur, cours, perception,
défoulement.



